
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet mandag den. 15.06. 2022 kl. 09.30 
Afdeling 15002 Doktorhaven. 

 
 
 

Deltagere:  Afdelingsbestyrelsen    

                        Connie Nielsen                -  CN                          -   
                        Birthe Nissen                   -  BN 
                        Lis Kvistgaard                  -   LK 
                        Janne Thausig                 -   JT 
                              
   
                          
                        AKB Personale 
 Flemming Christiansen -  FKC 
                        Søren Lillevang               -  SL 
  

 

FCK: Bød velkommen.                                    

 

 

Dagsorden: 

 
Punkt 1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 16. marts  2022 

Punkt 2. Meddelelser fra formand og bestyrelse 

Punkt 3. Meddelelser fra driften m.v. – Søren & Flemming 

Punkt 4. Evaluering af afdelingsmødet tirsdag den 3.maj 2022 

Punkt 5. Voksenelev Thomas - Status 

Punkt 6. Andet/andre meddeleser 

Punkt 7. Eventuelt – Næste møde den 24 August 2022. 

 

 

 

 

 
 

Punkt 1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 

Ingen bemærkninger, referat godkendt. 
 

Punkt 2.  Meddelelser fra formand/bestyrelsen. 
 



CN:   Trappevasken skal gøres bedre, det har haltet lidt på det sidste. 
 
FCK:  Niels ordner trapper hver 14.dag, med mindre der er pletter på trapperne. 
 
BN:    Al den ekstra service der bliver udført i Doktorhaven, skal drosles ned, da vi  
          har 2 medarbejdere, vi gerne vil passe på. 
 
FCK:  Vi begynder at sige til beboerne, at de må få hjælp af familie eller venner. 
 
CN:    Hvis man er medlem af Ældresagen, kan man få gratis hjælp hos dem, så det       
          var måske en mulighed at melde sig ind der, hvis man ikke allerede er medlem. 
 
SL:     Måske man skal lave en besked til beboerne om Ældresagen. 
 
CN:    Hvem skal ordne stuen i nr 2. som hjemmeplejen bruger? 
 
FCK:   Aftalen er at, det er hjemmeplejerne som bruger stuen, der selv skal ordne så           
           der ser pænt ud, også på toilettet. Jeg kontakter hjemmeplejen. 
 
JT:      Kan det lade sig gøre, at få en vogn til at køre de tunge vandkander på, hvis        
           man skal vande blomsterne. 
 
FCK:   God ide, Connie leder på nettet. 
 
CN:     Flere har spurgt om vi har en trækvogn, man kan bruge når man flytter ind. Det  
           har vi ikke, men man kan låne både en sækkevogn og en hund, på     
           ejendomskontoret. 
 
BN:     Får vi et nyt telt, da det andet er gået i stykker i stormen. 
 
 SL:      Ja i gør, i køber et nyt telt. 
 
BN:      Hvornår bliver der lavet opstribning af p-pladserne. 
 
FCK:     Jeg taler med gartneren om det, så ordner de det. 
 
LK:        Vores container til restaffald, er altid overfyldte i forbindelse med flytning. 
 
FCK:     De der skal tømme lejlighederne, så altid udleveret en seddel, hvor der står  
             retningslinier for, hvordan man skal sortere. 



 
 
 

 

 

 

Punkt 3.Meddelelser fra driften ved Søren og Flemming 

 

SL:   Vi får igen i 2022 renteproblematik. Som i 2021 hvor vi fik store  

         underskud på minusrente ser det ud til, at vi igen i 2022 regnskabet vil  

         blive ramt og desværre nok endnu hårdere end sidste år. 

 

         Renten er steget voldsomt grundet inflation og det betyder, at vi rammes  

         hårdt på de forventede renteindtægter, der i stedet for at giver minus  

         rentetilskrivninger. Vi kan intet sige omkring udviklingen ligesom vi  

         intet kan gøre lovgivningsmæssigt, men i september/oktober forventer vi  

         at høre nærmere om situationen fra vores finansafdeling, men allerede  

         nu er vi advaret om at ”de røde lamper er tændt” 

 

SL:   Covid-19 er igen lidt stigende i samfundet, da en ny variant er kommet  

        til. Så vi skal passe på hinanden i Doktorhaven, og skulle der ske en  

        forværring i samfundet, må vi drøfte konsekvenserne for Doktorhaven  

        løbende, men lige nu skal vi blot passe på hinanden. 

 

SL:   Referat fra Afdelingsmødet 3.maj 2022 er omdelt fredag den 1+. Juni og  

        samtidig blev den reviderede husorden med ændrede boretider omdelt,  

        som vedtaget på afdelingsmødet. 

 

SL:   KAB holder konference på LO-skolen i Helsingør lørdag/søndag 29-30  

        okbober. Tilmelding skal foretages selvstændigt og koster ca. 3000. 

 

SL:   Næste møde er Budget møde den 16. august, her vil budget 2023 blive  

        gennemgået og drøftet med bestyrelsen, inden det kan udsendes til  

        beboerne. Afdelingsmødet afholdes mandag den. 5. september,  OB-      

        mødet den 6. setember i Beboerhuset i Milestedet, og så er der AB møde  

       den 24. august i Bondehuset. 

       



 

 

 

FCK:  Beboerklagen omkring opsætning af hegn og overdækket teresse, vi har  

           vundet sagen, beboeren har fået at vide, at tingene skulle bringes  

           iorden, og det er gjort, det ser pænt ud. 

 

FCK:  Vaskemaskinen i nr. 15 er gået i stykker, og den skal udskiftes, jeg  

            kontakter forhandler om ny maskine. 

 

 

 

 

 

  

 Punkt 4. Evaluering af afdelingsmøde tirsdag den 3 maj 2022  

 

FCK:   Møde gik stille og roligt, der var kun kommet 1 forslag som var fra  

            bestyrelsen, om at lave vores boretider om. Hvilket der blev vedtaget    

            enstemmigt. 

 

 

 

Punkt 5. voksenelev Thomas – Status 

 

FCK:   Vi har ikke haft Thomas her så mange gange endnu, men han var her,   

            da der skulle sættes telt op. Vi kommer til at se mere til Thomas, når  

            ferieperioden begynder. 

      

 

 

Punkt 6. Andre/andre meddelelser  

 

FCK:   Der vil blive lavet Cykel/ el-scooter syn i vores skure og kældre. 

 

 



 

 

 

Punkt 7. Eventuelt -  næste møde onsdag den.24.08.2022 

 

 

CN den 28.06.2022 

 

 


